

## SADRŽAJ

UVODNIK:	
Stodvadeseta obljetnica <i>Sv. Cecilije</i> .....	93
ČLANCI:	
<b>Franjo Komarica</b> , biskup: Glazba u bogoslužju: naredba ili potreba .....	94
<b>G. K.</b> : Mons. Ivan Milovan, novi porečko-pulski biskup .....	96
<b>Hubert Meister</b> : Glazbena retorika i njeno značenje za razumijevanje barokne glazbe, osobito glazbe J. S. Bacha .....	97
<b>Achille M. Triacca</b> : Teološko-liturgijski temelji glazbenih izraza u liturgijskim slavljima (nastavak) .....	103
OBLJETNICE:	
<b>Izak Špralja</b> : Skladateljski rast Lovre Županovića .....	105
<b>I. B.</b> : Popis članaka, studija, osvrti itd. Ivana Boškovića u <i>Sv. Ceciliji</i> od 1970. do 1992. godine .....	107
<b>Josip Škvorc</b> : Šezdeseta obljetnica mješovitoga pjevačkog zbora župe sv. Josipa na Trešnjevci .....	108
<b>Ivanka Bubalo</b> : Dragica Sadlo pet i pol desetljeća u zboru .....	108
<b>R. G.</b> : Obilježavanje 30. obljetnice smrti J. Andrića u Slovačkoj .....	109
Srebrni jubilej ansambla <i>Collegium pro musica sacra</i> .....	109
U SPOMEN:	
<b>S. M. Vlasta Tkalec</b> : Katarina s. Margareta Ćuk .....	110
<b>Stanko Mabić</b> : Prof. Željka Milić .....	110
IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU "ALBE VIDA KOVIĆ" KBF .....	111
VIJESTI IZ BISKUPIJA .....	112
GLAZBENI DOGAĐAJI .....	117
VIJESTI IZ INOZEMSTVA .....	118
PRIKAZI .....	118
HRVATSKO DRUŠTVO CRKVENIH GLAZBENIKA .....	119
GLAZBENI PRILOG:	
<b>Andelko Klobučar</b> : <i>Isus Krist</i> , motet za mješoviti zbor i orgulje	
<b>Andelko Klobučar</b> : <i>Krist danas i uvijek</i> , pripjevni psalam	
<b>Lovro Županović</b> : <i>Sv. Marku iz Križevaca u čast</i> , za mješoviti ili 3-glasni ženski zbor	

## INHALT

LEITARTIKEL: 120 Jahre von der Zeitschrift *Sv. Cecilija* (93) – ARTIKEL: Bischof **Franjo Komarica**: Musik im Gottesdienst: Befehl oder Bedürfnis (94) – **G. K.**: Msgr. Ivan Milovan, der neue Bischof des Bistums Poreč-Pula (96) – **Hubert Meister**: Musikrethorik und ihre Bedeutung für das Verständnis der Barockmusik, besonders der Musik von J. S. Bach (97) – **Achille M. Triacca**: Theologisch-liturgische Gründe der Musikausdrücke in den liturgischen Feiern (Folge) (103) – ANNIVERSARIEN: **Izak Špralja**: Wachstum in Komposition von Lovro Županović (105) – **I. B.**: Liste von Artikeln, Studien, Rezensionen... in *Sv. Cecilija* vom 1970. bis zum 1992. Jahr (107) – **Josip Škvorc**: 60 Jahre vom gemischten Chor in der Pfarrei Sv. Josip in Trešnjevka (108) – **Ivanka Bubalo**: Dragica Sadlo 55 im Kirchenchor (108) – **R. G.**: Kennzeichnung des 30. Jahrganges des Todes von J. Andrić in Slowakei (109) – Silbernes Jubiläum vom Ensemble Collegium pro musica sacra (109) – IN MEMORIAM: **S. M. Vlasta Tkalec**: Katarina Schwester Margareta Ćuk (110) – **Stanko Mabić**: Professor Željka Milić (110) – AUS DER TÄTIGKEITEN DES INSTITUTES FÜR DIE KIRCHENMUSIK "ALBE VIDA KOVIĆ" der KThF (111) – NACHRICHTEN VON DEN BISTÜMERN (112) – MUSIKALISCHE EREIGNISSE (117) – NACHRICHTEN VOM AUSLAND (118) – REZENSIONEN (118) – KROATISCHER VEREIN DER KIRCHENMUSIKER (119) – MUSIKALISCHE BEILAGE: **Andelko Klobučar**: Jesus Christus. Motette für gemischten Chor und Orgel; **Andelko Klobučar**: Christus heute und ewig. Antwortpsalm; **Lovro Županović**: Zur Ehre des Hl. Markus von Križevci, für gemischten Chor oder (3-stimmigen) Frauenchor.

## CONTENTS

EDITORIAL: 120 Years of the Review *Sv. Cecilija* (93) – ARTICLES: Bishop **Franjo Komarica**: Music in liturgical celebrations: Command or need (94) – **G. K.**: Msgr. Ivan Milovan, new bishop of Poreč-Pula diocese (96) – **Hubert Meister**: Musical rethorics or its significance for the understanding of the baroque music, particularly of the J. S. Bach's music (97) – **Achille M. Triacca**: Theological-liturgical basis of the musical expressions in the liturgical celebrations (continuation) (103) – ANNIVERSARIES: **Izak Špralja**: Growing in composition of Lovro Županović (105) – **I. B.**: List of articles, studies, reviews... in *Sv. Cecilija* from year 1970<sup>th</sup> to 1990<sup>d</sup> (107) – **Josip Škvorc**: 60 years of the mixt choir in the parish Sv. Josip in Trešnjevka (108) – **Ivanka Bubalo**: Dragica Sadlo 55 years in the choir (108) – **R. G.**: Denoting 30 years of the death of J. Andrić in Slovakia (109) – Silver jubilee of the ensamble Collegium pro musica sacra (109) – IN MEMORY: **S. M. Vlasta Tkalec**: Katarina Sister Margareta Ćuk (110) – **Stanko Mabić**: Professor Željka Milić (111) – FROM THE ACTIVITY OF THE INSTITUTE FOR THE CHURCH MUSIC "ALBE VIDA KOVIĆ" OF CThF (111) – NEWS FROM DIOCESES (112) – MUSICAL EVENTS (117) – NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES (118) – REVIEWS (118) – CROATIAN SOCIETY OF CHURCH MUSICIANS (119) – MUSICAL SUPPLEMENT: **Andelko Klobučar**: Jesus Christ, Motet for mixt choir and organ; **Andelko Klobučar**: Christ today and for ever, Responsorial psalm – **Lovro Županović**: In the honor of St. Marc in Križevci, for mixt or (3 voices) woman's choir